
Spreektekst t.b.v. Commissie Vergadering Gemeente Zoetermeer ; ontwerpvisie Vernedepark 
op 19 mei 2025.    
 
Voorzitter,   
* Als meedenkend inwoner van Zoetermeer en deelnemer aan het inspraakproces heb ik de 
ontwikkeling van het ontwerp Vernedepark van nabij meegemaakt. Vanaf de tekentafel is men 
enthousiast aan de gang gegaan om veel voorzieningen in het Vernedepark in te plannen. Misschien 
wel te veel voorzieningen.  
 
Aan de ene kant van het park woningbouw aan de al verkeersdrukke Stationsstraat. En aan de andere 
kant een grote sporthal aan de ook al verkeersdrukke rotonde Paltelaan/van Stolberglaan. Een 
dubbele sporthal  met 2 verdiepingen met therapeutisch zwembad, ruimte voor schoolgymnastiek, 
korfbal en basketbal, en een racing club met elektrische auto’s, boven op het dak. 
Buiten diverse sportvelden voor korfbal, tennis- en padelbanen en ook nog 2 paviljoens met 2 
bouwlagen voor buurtwerk, kunst en cultuur.  
Daarbij is er ook (overigens zeer terecht) een skatebaan voorzien voor jongeren. Tot slot moet er ook 
nog ruimte worden gezocht voor ‘het groen’, waar ooit het Vernedepark voor bedoeld was……….. 
 
* Van deze veelheid aan voorzieningen dreigt de Jeu de Boules Club Zoetermeer het slachtoffer te 
worden. Op diverse legitieme gronden wil de club dan ook op de huidige locatie blijven. 
* Onlangs werd deze club door de gemeente op de hoogte gesteld van het voornemen, dat men een 
plek krijgt toebedeeld IN de sporthal; een verhuizing die moet worden ingeruild voor een 
groenvoorziening, terwijl men al in een groenrijke omgeving zit!  
* Als verrassing kwam de gemeente onlangs met de mededeling dat de ruimte van de Jeu de Boules 
Club nodig is voor de ontsluiting van woon-werkverkeer voor de te bouwen hoogbouw aan de 
Stationsstraat. Een vreemde en veel te voorbarige mededeling, die niet gestoeld is op enig 
onderzoek.  
En zeker voorbarig, gezien de huidige discussie rond een mogelijke kavelruil van de grond voor 
hoogbouw en sporthal. In die situatie is een eventuele verhuizing dan ook zeker niet aan de orde. 
 
* Bij de club leven allerlei onzekerheden. Ik begrijp dat de voorzitter daar straks op in zal gaan. 
 
* Men heeft het afgelopen jaar inhoudelijke, sociaal-maatschappelijk, financiele en juridische 
argumenten bij de gemeente aangeleverd om op de huidige plek te kunnen blijven. Dat is door de 
gemeente vriendelijk aangehoord, maar helaas niets mee gedaan. Er werden slechts vage 
antwoorden ontvangen. 
* Zelfs een onderzoek naar de haalbaarheid van een kostenbesparende inpassing op de huidige 
locatie is niet overwogen.  
Een teleurstellende ervaring voor een gerespecteerde sportvereniging met vooral ook een sociaal- 
maatschappelijke functie voor de inwoners van Zoetermeer. 
 
Voorzitter, 
Bij deze een Oproep: 
* Ik verzoek u er bij het College op aan te dringen dat men opnieuw in gesprek gaat met de Jeu de 
Boules Club Zoetermeer, zodat men samen kan bezien hoe de huidige lokatie van de club ingepast 
kan worden in het ontwerp. 
*  Graag vertrouw ik op de inspanningen van de commissie- en raadsleden waardoor de Jeu de 
Boules Club Zoetermeer de huidige locatie kan behouden, met behoud van een zelfstandig te beheren 
accommodatie en kantine. 
 
 * Ik dank u voor uw medewerking!  
 
 


